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Znanstvene stvari. 

Zapisnik 3 
33. odborove skupščine slovenske Matice I 

26. maja 1875. leta. 
Ko so se bili zbrali gg. odborniki: dr. J. Bleiweis, 

P. Kozler, Marn, Močnik, Pleteršnik, dr. Poklukar, 
Praprotnik, Sovan, Stegnar, dr. Sterbenec, Svetec, 
Šolar, Tomšič, vTušek, Vavru, Vilhar, Wiesthaler, 
dr. Zupanec in Zakelj, je začel podpredsednik g. P» 
K o z l e r skupščino. 

1. Prebral se je zapisnik 32. odborove skupščine, 
ki se je potrdil po tem, ko se mu je dodalo to, da je 
g. odbornik P a r a p a t pismeno povedal svoje mnenje 
o dr. Costovem spomeniku. Potem se je prebral in po
trdil zapisnik 10. občnega zbora in zapisnik skrutina-



riev volitve. Izvoljeni so bili izmed 346 oddanih gla-
ov gg- : d n J - B l e i w e i s (346)> J - T u š e k (346)> V a v r ^ 

/346) Ravnikar (346), Wiesthaler (346), dr. Ulaga 
/346)7 g ro f B a r b o (345)> F- S t e g D a r (345)> U r b a s (3i4), 
Svetec (341), Gorup (333). Razun teh so dobili dr. Šust 

dr. Gregorec 6 glasov itd. Odbor p o t r d i volitve, 
w so se popolnoma pravilno vršile. Tajnik naznanja, 
ia se j e g* r# B a v n ^ a r odpovedal odborništvu, ker je 

drugimi deli preobložen. Odbornik M a m omeni, da 
fle je letos zato tako malo Matičarjev volitve vdeležilo, 
ker s© j e premalo vabil bilo razposlalo ali pa prepozno. 
Tajnik reče , da mu rajnki predsednik Costa nikoli ni 
povedal, da bi se bila kedaj povabila razpošiljala. Mislil 
fe toraj on, da je dovolj, ako se čas občnega zbora po 
č a s n i k i h naznani; dal je sicer nekoliko sto vabil na 
svojo varnost ali nevarnost pri Blazniku tiskati, katera 
vabila je on poslal bil gg. poverjenikom večin poverje-
ništev; da bi pa vsacemu Matičarju posebej povabila 
pošiljal, to — si je mislil, bi prizadelo Matici preveč 
stroškov. — Odbornik S v e te c reče: Vzrok temu, da 
se je tako malo glasov oddalo, je bil edino le ta : ker 
tega ni trebalo, saj ni bilo nobene agitacije od nasprotne 
strani. / (Dal. prih.) 
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Znanstvene stvari. 1 
Zapisnik 1 

33. odborove skupščine slovenske Matice 1 
26. maja 1875. leta. 

2. Kdaj naj se prihodnje M a t i č n o l e t o zaene, 
to določiti naj se prepusti prihodnji odborovi skupščini. 

3. Potem je prišla na vrsto volitev p r v o se d-
n i k a , njegovih dveh n a m e s t n i k o v , b l a g a j n i k a , 
t a j n i k a , p r e g l e d o v a l e a društvenih računov in 2 
k i j u č a r j e v. 

Za p r v o se d ni k a je bil izvoljen gosp. dr. Jan. j 
B l e i w e i s z 18 glasovi izmed oddanih 19 glasov; za 
njegova n a m e s t n i k a pa gospoda Peter K o z l e r z 
17 in prof. P l e t e r š n i k z 10 glasovi. Gosp. pod
predsednik P. K o z l e r pozdravlja toplo novega prvo-
sednika dr. J. B l e i w e i s a , ki pa v daljem govoru 
motivira prošnjo, naj si namesto njega gospodje odbor
niki izberć druzega prvosednika. Ko gospodje Kozler, 
Šolar, Marn, Tomšič in drugi odgovarjajo, sprejme g* 
dr. Bleiweis častno mesto predsedstva s pridržkom, da 



m e odstopiti, kedar bi za zdravja volja to za potrebno su-* . 
spoznal« 

prof. M. P l e t e r s n i k se je tudi branil prevzeti 
oC|pred3edništvo, pa ga po vsestranskem prigovarjanji 

Pp 0 S led vendar prevzel. Gosp. P. K o z l e r je brez 
ugovora ostal na mestu prvega podpredsednika. 

Dosedanjega blagajnika gosp. Ivana V i l h a r j a je 
0jji odbor per acclamationem še nadalje za blagajnika. 

Potem je prišla volitev t a j n i k a na vrsto. Dr. J . 
g l e i w e i s , ki je zdaj mesto predsedstva prevzel, pravi, 
Ja pride največ in najzamudnejsih del tajniku v dolž
nost; zatorej praša dosedanjega tajnika prof. T u š e k a : 
hoče li on še nadalje opravljati tajnikova opravila? 
Tajoik odgovori, da vendar se prevzame tajništvo zato, 
j j e r stanuje zdaj v Matični hiši in mu je vsled tega 
posel mnogo olajšan. Potem stavi predsednik volitev 
tajnika na glasovanje, in izbran je bil soglasno za taj
nika dosedanji Matični tajnik prof. J. T u š e k. 

Za druga opravila je tudi soglasno pridržal odbor 
v s e dosedanje gospode upravnike; bil je namreč za 
knjižničarja izvoljen prof. V a v r u ; za pregledovalca ra
čunov dr. Z u p a n e c, za ključarja Fr. So v a n stareji 
in dr. S t r b e n e c. 

4. Prestopilo se je potem na volitev o d s e k o v . 
a) G o s p o d a r s k i odsek 03tane, kakor je bil. 
b) Odsek za n a r o d n o b l a g o se združi z odsekom 

za iz d a v a n j e k n j i g , ki se dopolni tako , da 
pride vanj mesto dr. Coste prof. W i e s t h a l e r , 
ter da se pomnoži še z gospodoma S t e g n a r j e m 
in U r b a s o m. 

Jako važni predlog podpredsednika prof. P le t e r s -
n i k a , predlog namreč: naj se odsek za izdavanje knjig 
r a z d e l i na t r i pododseke: 1) za j e z i k o s l o vj e, 2) 
za z g o d o v i n o , 3) za r e a l n e predmete — se v tej 
seji ni mogel konečno rešiti ter po nasvetu predsed
nikovem odložil se na sklepanje v prihodnji odborovi 
seji s tem dodatkom , naj se odsek za izdavanje knjig 
pred vsem konstituira, to j e , si svojega prvomestnika, 
namestnika njegovega in pa zapisnikarja izvoli, potem 
prof. Pleteršnikov predlog v prevdarek vzame in o njem 
v prihodnji odborovi seji poroča. 

5. Gospe Scholmajerjeve ponudba, naj bi Matica 
iz zapuščine dr. C o s t o v e kupila slovenske knjige, iz
ročila se je v pretres odseku za izdavanje knjig. Ta je 
pozneje iz svoje skupščine izbral gg. Vavru-a in Wies-
thalerja, da pred vsem drugim pregledata knjižnico, ter 
odboru o tem prihodnjič poročata. 

6. Glede pisma mestnega magistrata, naj bi Matica 
nekoliko donesla za n o v t r o t o i r pred svojo hišo na 
Bregu, sklenilo se j e , da se bo z dr. Poklukarjein po
množeni gospodarski odsek o tem posvetoval. *) 

7. Gosp. T o m š i č a je odbor prosil, da naj bi na
daljeval po dr. Costi začeto in do leta 1874 nadaljevano 
b i b l i o g r a f i j o slovensko, ter da bi izročil Matičnemu 
»Letopisu" za 1876. leto slovensko bibliografijo za 1874. 
*n za 1875. leto. — Gosp. T o m š i č je to delo prevzel. 

8. Ko se je še sprejel prof. M a r n o v nasvet: naj 
bi Matica dajala marljivim učencem srednjih šol darila 
iz svoje knjižne zaloge, je končal predsednik današnjo 
odborovo sejo. 
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*) Sklep je bil t a , da bo Matica dala 2/3 stroškov za 
kotoir pred svojo hišo. 


